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奥杰为濠暻科技國際控股有限公司（HKEX: 2440）计划的香港联合证券交易所主板上市
项目中担任开曼群岛及英属维京群岛法律顾问。

濠暻科技是一家投资控股公司，该集团的主要业务为提供物联网解决方案以及通信设备，其中包括提供定

制化物联网解决方案，为不同行业客户研发及销售通信设备，通信设备维护以及通信咨询。

奥杰的香港团队由高级律师朱嘉仪领导，并得到公司全球企业主管合伙人Nathan Powell和律师助理吴浩
彰及林海鹰的支持。

About Ogier

Ogier is a professional services firm with the knowledge and expertise to handle the most
demanding and complex transactions and provide expert, efficient and cost-effective services to
all our clients. We regularly win awards for the quality of our client service, our work and our
people.

Disclaimer

This client briefing has been prepared for clients and professional associates of Ogier. The
information and expressions of opinion which it contains are not intended to be a comprehensive
study or to provide legal advice and should not be treated as a substitute for specific advice
concerning individual situations.

Regulatory information can be found under Legal Notice
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Hong Kong
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T: +852 3656 6053

Jasmine Lin 林海鹰

Paralegal 法务助理

Hong Kong

E: jasmine.lin@ogier.com

T: +852 3656 6138

Related Sectors

Technology and Web3

3

tel:+852 3656 6053
https://www.ogier.com/people/jasmine-lin/
https://www.ogier.com/locations/hong-kong/
mailto:jasmine.lin@ogier.com
tel:+852 3656 6138
https://www.ogier.com/expertise/sectors/technology-and-web3/

	奥杰为濠暻科技國際控股有限公司（HKEX: 2440）计划的香港联合证券交易所主板上市项目中担任开曼群岛及英属维京群岛法律顾问。Ogier advises on the Main Board IPO of Howkingtech International Holding Limited (Simplified Chinese)
	Deals - 18/01/2023
	About Ogier
	Disclaimer
	Key Contacts
	Related Sectors


